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Ciolacu: Am finalizat tot pachetul de masuri cu privire la preturile la energie; le

discutam la ora 17,00 si în coalitie

Presedintele PSD, Marcel Ciolacu, a declarat luni ca pachetul de  masuri cu privire la preturile la energia

electrica si gaze naturale  este finalizat, iar aceste masuri vor fi discutate în sedinta de  coalitie de la ora

17,00.

"Am finalizat tot pachetul de masuri, pe toate cele trei componente,  astfel încât sa stopam aceasta escaladare a

preturilor, sa ieftinim  facturile atât catre populatie, cât si catre economie si, nu în ultimul  rând, sa încercam sa

compensam de la bugetul statului, atât cât îsi  permite bugetul statului, astfel încât sa nu afecteze zona de investitii 

si ce ne-am propus pentru acest an. Avem aceste masuri finalizate, le  mai discutam acum, la ora 10,00, cu

membrii Guvernului din partea PSD,  cu Biroul Permanent National si, la ora 17,00, în coalitie. Am avut  discutii

inclusiv în cursul zilei de ieri cu domnul prim-ministru si  alaltaieri cu domnul presedinte Cîtu, deci am functionat

si pâna acum", a  spus Ciolacu la sediul central al PSD, înainte de sedinta Biroului  Permanent National al

partidului.

El a adaugat ca reducerea TVA de la 19% la 5% la energie electrica si  gaz "este suportabila de catre bugetul de

stat" si ca îsi mentine  parerea ca aceasta masura trebuie luata de la 1 februarie.

"Sunt mai multe variante, inclusiv am vazut ce s-a întâmplat în Franta  cu plafonarea preturilor, cu plafonarea

preturilor la energie la  companiile de stat, la cea mai mare companie de stat, si aceasta este o  masura pe care am

putea sa o luam. Dupa ce avem o decizie finala luata  în coalitie, o vom prezenta. (...) Sunt mai mult masuri si au o

coerenta  între ele. La sedinta de coalitie este invitat si domnul ministru al  Energiei si reprezentantii ANRE si ai

ANPC", a afirmat acesta.

Ciolacu a mai spus ca de cresterea preturilor la energie este afectata  toata Europa si nu considera ca acum este

important sa se gaseasca un  vinovat pentru acest lucru în România.

"Daca doriti o parere personala, nu este admis sa liberalizezi pretul în  plina pandemie fara sa gândesti efectele

care vor urma", a conchis el.
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